

# M 移动剪叉式升降平台

## obile scissor lift platform



### 技术参数/Technical Parameter

产品型号 Type	台面尺寸 (mm) Platform	载重 (kg) Load	净高度 (m) Lifted height	外形尺寸 (mm) Dimension	重量 (kg) Weight	护栏 (mm) Guardrail	动力 Power
MSL0.5-4	2100 × 830	500	4	2250 × 950 × 1100	800	1100	1.1KW/220V
MSL0.5-6	2100 × 830	500	6	2250 × 950 × 1200	880	1100	1.1KW/220V
MSL0.5-7	2100 × 830	500	6.8	2250 × 950 × 1280	970	1100	1.1KW/220V
MSL0.5-8	2100 × 930	500	8	2250 × 1060 × 1380	1050	1100	1.5KW/220V
MSL0.5-9	2100 × 930	500	9	2250 × 1060 × 1500	1165	1100	1.5KW/220V
MSL0.5-10	2100 × 1230	500	10	2250 × 1350 × 1530	1360	1100	2.2KW/380V
MSL0.5-11	2100 × 1230	500	11	2250 × 1350 × 1650	1400	1100	2.2KW/380V
MSL0.5-12	2550 × 1530	500	12	2796 × 1670 × 1750	2260	1100	3KW/380V
MSL0.5-14	2812 × 1530	500	14	3067 × 1730 × 1810	2486	1100	3KW/380V
MSL0.5-16	2812 × 1600	500	16	3067 × 1810 × 2080	3063	1100	3KW/380V
MSL0.5-18	3070 × 1600	300	18	3321 × 1810 × 2080	3900	1100	3KW/380V
MSL1.0-4	2100 × 1200	1000	4	2250 × 1350 × 1180	1250	1100	2.2KW/380V
MSL1.0-6	2100 × 1200	1000	6	2250 × 1350 × 1300	1400	1100	2.2KW/380V
MSL1.0-8	2100 × 1200	1000	8	2250 × 1350 × 1420	1585	1100	2.2KW/380V
MS1.0-10	2100 × 1200	1000	10	2250 × 1350 × 1530	1700	1100	2.2KW/380V
MSL1.0-12	2550 × 1530	1000	12	2796 × 1670 × 1750	2560	1100	3KW/380V
MSL1.0-14	2812 × 1600	1000	14	3067 × 1810 × 1900	3230	1100	3KW/380V

护栏, 高度1M, 可拆卸, 使用方便。  
Guardrail, 1 m high, removable, easy to use

台面, 5mm平板折弯, 外形美观, 踏板高度增加, 工具不易掉落, 安全系数升高。  
Table, 5mm bended panel, attractive appearance, the height of skirting board increasing, tools don't fall easily, more safe.

表面处理, 自动抛丸喷砂处理后, 高压静电喷涂, 使油漆颗粒附着更有力度, 经久不褪色。  
Surface treatment, after automatic shot blasting after sand blasting treatment, high voltage electrostatic spraying, cause paint particles to adhere, durable and colourfast.

油缸, 河北恒宇, 中德合资油缸, 内置防爆阀, 密封圈采用日本华尔卡品牌, 经久耐用。  
Oil cylinder of Hengyu Hebei which is Sino-German joint venture, explosion relief valve inside, the seal ring is using the Hualka brand of Japan, very durable.

轮胎, 青岛双星产高品质橡胶轮胎, 承载力大, 结实耐磨。  
Tire is the high quality rubber tires which made by Qingdao double star, larger load capacity, very durable.



导轨, 采用尼龙滑块, 接触面大, 升降平稳, 晃动小。  
Scissor structure using the high strength Q235 manganese steel of Shandong Steel.

支架, 山钢集团生产Q235材质优质钢材。  
Scissor structure using the high strength Q235 manganese steel of Shandong Steel.

液压油管, 沈阳橡胶四厂生产双层钢丝网橡胶管。  
Hydraulic tubing using the double layer steel mesh rubber hose of No.4 factory Shenyang rubber

轴销, 45#圆钢, 调质处理, 承载力大; 焊接, 全自动机械焊接, 结构牢固, 外形美观。  
The axle is made by 45# round steel. Thermal refining, large load capacity; Automatic mechanical welding, firmly structure, attractive appearance.

电器, 德力西品牌, 操作部分采用24V安全电压, 使用安全。  
Electric appliance using Delixi brand, the operation part adopts 24v safety voltage.

### 产品特点/Product Features

**产品规格:** 根据升降高度分为4、6、8、10、12、14、16、18米, 系列产品载重300、500公斤。其他载重需另外定做。  
**产品优势:** 采用高强度锰钢结构, 四轮移动方便、工作台面宽大, 承载能力高, 可多人同时作业, 使高空作业更安全、效率更高。  
**适用场所:** 工地、厂房、仓库、粮库、车站、宾馆、机场、码头、加油站、体育厂、高架管道等高空设备安装维修、清洁等, 还用于起吊设备维护, 野外电力设施维护, 钢架结构厂房维护等。  
This series of products has lifting height ranging from 4m to 18m, and loading weight from 300kg to 500kg, with lifting mode of manual operation, electric, battery and diesel oil, etc. Explosion-proof electric apparatus can be chosen for special places; remove control device platform can be installed according to the users' needs, which has advantages including easy to move, large surface and strong carrying capacity, allowing simultaneous operation of several persons, and safety & reliability, so it is the optimal product for aerial lifting operation.





**S** 特殊剪叉式升降平台  
Special scissor lift platform



产品特点 / Product Features

该系列升降平台为四轮或两轮拖车移动式、轨道自行式，动力有两相或三相电源，控制为电动控制，具有移动灵活、升降平稳、操作方便等特点。该系列升降平台非常适用于工厂、机关、商店及建筑装修、安装等行业。该系列升降平台可配置手动泵、柴油机、汽油机、发电机、蓄电池等作为动力，供停电或无电源时使用；也可根据客户要求定做，载重量最大可达10吨。

This series of lifting platforms are trailer type and self-propelled rail type with four or two wheels, the power type has two or three power supply controlled by electric. It moving flexibly, lifting smoothly and operating easily. It applies to factory, Institutional unit, store, architectural decoration and installation. This series of lifting platforms can be equipped with manual pump, diesel engine, gasoline engine and generator battery for power supply. And using it when the power failure or no power supply. Can also be customized according to the customers requirements. The max load capacity can reach 10 tons.



简易自行式升降机  
Simple self-propelled elevator



柴油机式升降平台  
Diesel lift platform



五轮辅助行走式升降平台  
Five-wheel Assisted Walking Lifting Platform



聚氨酯轮式升降平台  
Polyurethane Wheel Lifting Platform



辅助行走式升降平台  
Auxiliary Walking Lifting Platform



台面伸缩式升降平台  
Telescopic lifting platform